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VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunstyrelsen 2016-12-01 
    

    

Justering:  Utdraget bestyrks: 

 

§ 243 

Diarienr: 2016KS/0626 

 

Uppföljning av övergång av bostadsförmedling i Värmdö 

kommun till Stockholms bostadsförmedling 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Rapporten om utvärdering av övergång av bostadsförmedling i Värmdö 

kommun till Stockholms Bostadsförmedling godkänns. 

2. Kommundirektören ges i uppdrag att förhandla om en förlängning av avtal med 

Stockholms Bostadsförmedling avseende Värmdökön utan bortre tidsgräns. 

3. Förvaltningen får i uppdrag att upprepa utvärderingen 2017 och 2018. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Statistiken från åren före övergången till Stockholms Bostadsförmedling är bristfällig. 

Dock tyder den statistik som finns på att övergången från Värmdö kommuns förmedling 

av Värmdö Bostäders lägenheter till förmedling av Stockholms Bostadsförmedling inte 

inneburit att färre värmdöbor erbjudits bostad åren efter övergången än tidigare år. Det 

är dock svårt att dra några helt säkra slutsatser om effekterna av övergången för 

värmdöbornas del. Avtalet med Stockholms Bostadsförmedling avseende Värmdökön 

föreslås förlängas så att konsekvenserna för bostadssökande värmdöbor kan studeras 

ytterligare. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2016-10-14 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S), Filip Joelsson (MP) och Fredrik Sneibjerg (L) yrkar att andra 

beslutspunkten ska formuleras: 

 

”Kommundirektören ges i uppdrag att förhandla om en förlängning av avtal med 

Stockholms Bostadsförmedling avseende Värmdökön utan bortre tidsgräns.” 

 

Filip Joelsson (MP) yrkar vidare att förvaltningen ska ges i uppdrag att upprepa 

utvärderingen även 2017 och 2018 och rapportera till kommunstyrelsen. 

 

Thorulf Empfevik (SD) yrkar att bostadsförmedlingen åter ska höra till Värmdö. 
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget med 

komplettering av p. 2 enligt yrkandet från Lindström m.fl. och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 

Ordföranden frågar om Joelssons yrkande bifalles eller avslås och finner att det bifalles. 

 

Ordföranden frågar om Empfeviks yrkande bifalles eller avslås och finner att det avslås. 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 

 

 

 

 

 


